
 

 

 
Beste mevrouw Van Veen, 
 
Op 29 januari 2025 heeft u namens de fractie van Lokaal Belang vragen gesteld over 
de over de voortgang van de nieuwbouw van de  basisscholen in Zwartebroek en 
Terschuur. Hierbij beantwoorden wij de vragen. 
 

1. Is het college op de hoogte van de zorgen van de schoolbesturen van De 
Zaaier en Het Anker over de mogelijke vertraging van hu nieuwbouwproject. 

 
Ja, het college is hiervan op de hoogte. Er vindt regelmatig overleg plaats met de 
betreffende schoolbesturen. 
 

2. Hoe beoordeelt het college de huidige staat van de schoolgebouwen van De 
Zaaier en Het Anker? Zijn er recente inspecties uitgevoerd, en welke 
maatregelen worden  genomen om de veiligheid en functionaliteit van de 
gebouwen te waarborgen  zolang de nieuwbouw nog niet gerealiseerd is? 
   

De schoolbesturen zijn verantwoordelijk voor het onderhoud van de 
schoolgebouwen van De Zaaier en Het Anker en hiermee ook verantwoordelijk voor 
de uitvoering van inspecties en het nemen van maatregelen om de veiligheid en 
functionaliteit van de gebouwen te waarborgen.  
Door de lange procestijd is enkele jaren geleden door de gemeente een bijdrage 
toegekend voor het langer in stand houden van de schoolgebouwen. 
 

3. Heeft het college een alternatief plan (Plan B) voor de nieuwbouw van de 
scholen in Zwartebroek en Terschuur, mocht het bestemmingsplan voor De 
Eendracht  worden afgekeurd of verder vertraagd?   

 Zo ja, wat houdt dit plan in en welke tijdslijnen zijn hiermee gemoeid?  
 Zo nee, waarom niet, en welke stappen overweegt het college om de  

 impact van eventuele vertragingen te beperken?   
 
Nee, het college heeft geen alternatief plan, omdat er eerst uitspraak van de RvS 
moest komen. Nu er een tussenuitspraak van de RvS ligt om binnen 24 weken de  
omschreven gebreken in het besluit van de raad van de gemeente Barneveld van  
29 mei 2024 tot vaststelling van het bestemmingsplan "De Eendracht" te herstellen, 
wordt direct in overleg getreden met de schoolbesturen van Het Anker en De Zaaier. 
Besproken worden de consequenties voor de scholen voor het langer in stand 
houden van de betreffende scholen. 
 

4. Is het college bereid om in overleg te treden met de betrokken 
schoolbesturen om gezamenlijk oplossingen te zoeken voor de mogelijke 
vertragingen en de huidige huisvestingsproblematiek?   
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 Zo ja, welke concrete acties en tijdslijnen stelt het college voor?  
 Zo nee, waarom niet, en welke alternatieve maatregelen worden  

overwogen?    
 

Ja, het college is bereid om samen met de betrokken schoolbesturen te zoeken naar 
spoedige oplossingen, waarbij rekening wordt gehouden met de termijn van 6 
maanden van de tussenuitspraak van de Raad van State. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
{{esl:Signer1:signature:size(150,50)}} {{esl:Signer2:signature:size(150,50)}} 
 
 
W. Wieringa J. van der Tak 
secretaris burgemeester 
 
 
 
 
 



 

 

  
 


